

**Joanie Leclair**

Candidate for board of directors – Regional Director Quebec

As a passionate advocate for the sport of dog agility, I have dedicated close to 22 years to training, competing, and fostering a love for this wonderful sport and I am happy to apply for a second mandate to be the QC regional director.

My journey in dog agility began in 2002, and since then, I have actively participated in competing, volunteering and participating in different events related to the sport, always striving to promote the values of teamwork, sportsmanship, and the bond between handler and dog. In addition to my personal involvement, I have been judging since 2015 and over the course of my short judging career, it's been very important for me to learn and keep getting better, which is why I signed up to the Global Judging Program (GJP), and a few rounds of the On Course online classes with Tamás Tráj, Petr Pupík & Jan Egil Eide giving me a deep understanding of both the challenges and opportunities our sport faces.

I am excited about the opportunity to contribute to the future of dog agility and am confident that my experience, passion, and vision can bring valuable insights to the board.

---

**Joanie Leclair**

Candidate au Conseil d'Administration – Directrice Régionale Québec

En tant que passionnée d'agilité depuis plus de 22 ans, je suis enthousiaste d'appliquer pour le poste de directrice régionale pour un deuxième mandat.

Mon parcours dans l'agilité canine a commencé en 2002, et depuis, j'ai activement participé à des compétitions, fait du bénévolat et été impliquée dans plusieurs événements liés à ce sport, en m'efforçant toujours de promouvoir les valeurs d'équipe chien-humain, et du lien entre le manieur et le chien. Je suis juge depuis 2015 et, au cours de ma courte carrière de juge, il a été très important pour moi d'apprendre et de m'améliorer constamment. C'est pourquoi je me suis inscrite au Global Judging Program (GJP), ainsi qu'à plusieurs sessions des cours en ligne On Course avec Tamás Tráj, Petr Pupík et Jan Egil Eide, ce qui m'a donné une compréhension approfondie des défis et des opportunités que notre sport rencontre.

Je suis ravie de l'opportunité de contribuer à l'avenir de l'agilité canine et je suis convaincue que mon expérience, ma passion et ma vision apporteront des idées précieuses au sein du conseil.